
PROTOKÓŁ Nr XII/11 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 29 sierpnia 2011 roku 

 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi 

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 

roku 

2. Podjęcie uchwały budżetowej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości czesnego za 

przedszkole. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2011-2014. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej. 

6. Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

7. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – każdy otrzymał sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2011 roku, czy są jakieś pytania czy uwagi nie widzę. Wobec czego 

uznaje się, że rada została zapoznana z wykonaniem budżetu za I półrocze tego 

roku. 

 

Ad. 2 

 



P. Przew. – zmiany w budżecie były omawiane na Komisjach, przedstawię teraz  

projekt uchwały 

Czy ma ktoś zapytania do tej uchwały, nie widzę wobec czego przegłosujmy 

Uchwała Nr XII/38/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok  

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

P. Wójt – sprawa czesnego była dyskutowana na ostatnim wspólnym 

posiedzeniu Komisji. 5 godzin programowo jest bezpłatnie jeśli by dziecko 

zostawało dłużej byłaby odpłatność. 

P. Suchoń – jak było przenoszone przedszkole to miało się nic nie zmienić a 

przez 4 lata nie było nic, plac zabaw będzie 

P. Wójt – od 3 lat wałkujemy ten temat, jest w tej chwili robione zaplecze 

sportowe i jest zaplanowany plac zabaw. Nie było tak, że do któregoś oddziału 

przedszkolnego nie można było zapisać 4 latków. Od września rusza drugi 

oddział przedszkolny dla młodszych. Nic nie stoi również na przeszkodzie żeby 

4 latków zapisywać do oddziałów na swoim terenie. 

P. Bryk – próbuję zrozumieć kolegę ale nie wracajmy do tego co było, teraz jest 

i chwała i za to. Czy się utrzyma to się okaże a mnie się wydaje, ze trzeba 

będzie 2 oddział utworzyć. 

P. Wójtowicz – przy szkole jest plac zabaw przewidziany i myślę, że nic się nie 

zmieni tylko będzie lepiej. 

Uchwała Nr XII/39/11 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkola prowadzone przez Gminę Łubnice  

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

 

P. Przew. – uchwała taka była podjęta na sesji w czerwcu ale została uchylona 

przez Wojewodę ponieważ zapisaliśmy jej ogłoszenie w Dzienniku Urzędowym 

a powinno być tylko ogłoszenie na tablicy. Treść programu się nie zmienia tylko 

ten zapis w uchwale. 

Uchwała Nr XII/40/11 

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011-2014 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 



 

 

Ad. 5 

 

P. Przew. – zwolniły się 2 domki na naszym osiedlu w Łubnicach, jest 

propozycja żeby je sprzedać w drodze przetargu 

P. Polak – proponuje nie sprzedawać, zostawić w razie jakiejś klęski a nie płacic 

takich dużych odszkodowań 

P. Walęzak – mam takie samo zdanie powinniśmy zatrzymać przynajmniej 1 

domek, nie sprzedawać za grosze 

P. Wójt – za grosze sprzedane poprzednie bo kupowali mieszkańcy z bonifikatą. 

Są to domki z takich elementów, że musza być ogrzewane i wietrzone bo zje je 

grzyb. Ogrzewanie jest drogie elektryczne. Z większości tych nie sprzedanych 

należności ściągamy przez komornika. 

P. Walęzak – ile jeszcze zostanie  

P. Wójt – 4 sztuki 

P. Skiba – te domki trzeba sprzedać bo to jest badziewie amerykańskie z tektury. 

Przedtem były stosowane ulgi to wychodziły grosze a teraz to byłoby w drodze 

przetargu nieograniczonego. 

P. Walęzak – jak zostaje 4 to te sprzedać 

P. Przew. – pozostałe są zamieszkałe i będą mieli prawo pierwokupu 

P. Bryk – nie wiem co tym myśleć koszty utrzymania będą bardzo wysokie przy 

takim ogrzewaniu 

P. Wójt – opłatę stałą za elektrykę trzeba płacić ale żeby nie zjadł grzyb to 

trzeba mocno ogrzewać. Ci co wykupili na własność to sobie zmienili 

ogrzewanie, my nie możemy bo musimy użytkować zgodnie z regulaminem. 

P. Gromny – jeśli będzie stało nie użytkowane to w lecie nic się nie stanie ale 

jedna zima i grzyb zje. 

P. Skiba – taki budynek dla gminy to jest tylko obciążenie, przerobić nie można 

a bazę lokalową to my mamy w Domach Nauczyciela. 

P. Wójt – padło, że płaciliśmy odszkodowania, ale żaden rolnik z 

gospodarstwem się tu nie przeniesie, bo kto tu mieszka emerytki i młodzi bez 

gospodarstw rolnych. 

1. Wniosek nie sprzedawać – 0 głosów 

2. wniosek sprzedać – 14 głosów za, 1 głos wstrzymujący się 

Uchwała Nr XII/41/11 

w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

 



P. Wójt – budowa drogi w Orzelcu Dużym zbliża się ku końcowi, inwestycje 

powodziowe w Beszowej zostały zakończone, jest przetarg ogłoszony na drogi 

w Łubnicach, Górze i Wilkowej. Realizowane są boiska przy szkołach w 

Wilkowej, Budziskach i Gacach Słupieckich dodatkowo przy szkołach w 

Budziskach i Gacach będą robione place zabaw. Remontowana jest po powodzi 

Stacja Uzdatniania Wody. Mamy już prawomocne pozwolenie na budowę placy 

w Łubnicach. 

 

Ad. 7 

 

P. Polak – mam prośbę do Pani Wójt o zrobienie przystanku w Czarzyzny pod 

Kosatką, dzieci tam wsiadają na autobus szkolny a nie ma przystanku. 

P. Wójt – Panie radny to nie jest prośba do mnie tylko do Rady Gminy, bo 

musza być na to środki, pyzatym nie tylko w Czarzyzny stoją pod chmurkąi 

trzeba by to zrobić kompleksowo  

P. Kowalski – myślę, że trzeba się zastanowić na komisjach czy nas stać na taki 

wydatek 

P. Wróbel – Pani Wójt wymieniła drogi do remontu a o Rejterówce się nic nie 

mówi a u nas była największa woda 

P. Wójt – proszę nie wracać do tego ile kto miał cm wody ale była decyzja że 

realizujemy północną stronę gminy . droga w Rejterówce jest asfaltowa i w nie 

tak złym stanie, na przyszły rok obiecują tyle pieniędzy, ze ma wystarczyć na 

usunięcie wszystkich szkód.  

Trzeba ogłosić konkurs na dyrektora Centrum Kultury. Na razie obowiązki pełni 

Pan Mariusz ale może je pełnić tylko do końca września. 

P. Skiba – proponuję nie zatrudniać dyrektora do Centrum Kultury tylko zrobić 

dyrektorem Pana Mariusza 

P. Wójt – przepisy są jakie są i musimy się do nich dostosować. Pan Mariusz nie 

chce być dyrektorem. Poprzednio w skład komisji wchodził radny z Łubnic, 

przewodniczący komisji rady, Sekretarz i Skarbnik, czy pozostajemy przy takim 

składzie. Staż pracy możemy skrócić na 3 lata. 

P. Walęzak – mnie się tak wydaje, że w niektórych przypadkach ten staż pracy 

jest głupi, czasami po studiach jest mądrzejszy i więcej by zrobił niż ten 

doświadczony 

P. Wójt staż musi być bo jest to stanowisko kierownicze nie możemy łamać 

ustaw czy ich omijać. 

P. Gromny – są wykonywane prace przy brzegu Wiślanym w Słupcu czy ta 

firma była zgłosić do Gminy. 

P. Wójt – nikt nie zgłaszał z firmy do gminy natomiast wiem, że łamią drogi 

zgłosiłam do Pani Basi i ona z nimi rozmawiała, jeśli będą zniszczone to mają 

poprawić 



P. Kwiecień – nadal upominam się o znaki o ograniczeniu tonażu, druga sprawa 

to wykoszenie poboczy przy drogach gminnych, na drodze do Grabowej 

wykosili tylko po jednej stronie 

P. Wójtowicz – rozmawialiśmy na temat studium zalesiania na jakim jest etapie 

Zgłaszam po raz kolejny brak odpływu wody spod punktu skupu 

P. Wójt – woda zgłaszana była to upominaj się u Pani Basi 

P. Przew. – co do studiu to Pan Gurdak był na urlopie teraz wrócił i ma się tym 

zająć 

P. Gil – co z tablicami informacyjnymi na wsie 

P. Przew. – robią się tablice tak, ze trochę cierpliwości 

P. Polak – chciałem zapytać o ta koparkę, czekam już rok czasu ustalić jakiś 

harmonogram jej pracy 

P. Gil – kiedy będzie kopać w Gacach i Zalesiu 

P. Wójt – miałam ten temat poruszyć na Komisjach ale skoro został wywołany 

to poruszmy go dzisiaj, bo robi się już taka atmosfera, że prywatni przychodzą 

żeby mu wykopać rów. Wszyscy chcą kopać po żniwach trzeba się zastanowić 

czy nie lepiej zostawić nie obsiane kawałek przy rowie i kopać kiedy się da. 

P. Dach – nie wymagajmy żeby gmina kopała rowy od podstaw gdzieś w polach 

P. Skiba – sam byłem za rozwiązaniem spółek wodnych. W tej chwili to warto 

się zastanowić, żeby zainteresowani się złożyli kupili paliwo do koparki i 

rolnicy by mieli rów tanio i gmina będzie w porządku. 

P. Wójt – są 3 możliwości 

1. spółka wodna 

2. paliwo 

3. zgłoszenie do Starosty i nakłada obowiązek przywrócenia rowu 

P. Przew. – pomijając to, że ktoś się nie zgodzi i już nie ma roboty to jeszcze na 

tych rowach są krzaki, drzewa i to właściciel powinien je usunąć. Każdy ma 

wymagania ale jak przyjdzie do ustalania podatku czy ceny za wodę to jak 

najniższe 

P. Motyl – słyszałem, że ma być robiona droga w Łubnicach a gdzie 

P. Wójt – dziwię się, że radna Panu nic nie powiedziała – do Mruszewskiej 

P. Motyl – jeszcze pasowałoby tą między poczta a szkołą 

P. Wójt – nie jest robiona i nie będzie bo żeście jej nie chcieli 

P. Skiba – czy ja dobrze zrozumiałem, że ci których zalewa mogą skarżyć 

sąsiada  

P. Wójt – tak do Starosty 

P. Motyl – pół roku temu sołtysi pisali pismo o podwyżkę prowizji i nie mamy 

odpowiedzi 

P. Przew. – była decyzja, że będziemy rozmawiać na ten temat z nowym 

budżetem. 

Następnie Przewodniczący przedstawił pismo z Izb rolniczy w sprawie 

szkolenia – chętnych zgłaszać do Pani Heni. 



P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego 

zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

 


